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§ 2 
Medborgarförslag om upprustning av Gustav 
Adolfsparken  
Svar på medborgarförslag 
ÖST 2023/79 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Ett medborgarförslag inkom till Östermalms stadsdelsnämnd i 
februari 2022 med synpunkter på upprustningsbehov av Gustav 
Adolfsparken. Vid sitt sammanträde den 16 februari beslutade 
nämnden att överlämna förslaget till förvaltningen för beredning. 
Förslagsställaren skriver att slitaget av Gustav Adolfsparken är högt 
och att detta beror på att skolor och förskolor använder parken för 
sin utevistelse. Förslagsställaren påpekar även att cyklister kör i 
parken. Slutligen önskar förslagsställaren att flera soffor sätts ut i 
parken. 
  
Förvaltningen instämmer i att Gustav Adolfsparken har ett högt 
slitage och planerar flera åtgärder för att försöka möta detta så att 
parken kan bli grönare och mer trivsam. I mars 2023 satte 
förvaltningen ut 11 st nya bänkar i parken varav sju var på nya 
platser. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2023/79-5 Svar på medborgarförslag om upprustning 
av Gustav Adolfsparken 

 ÖST 2023/79-6 Bilaga Medborgarförslag om upprustning av 
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